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Izveštaj 

 sa druge redovne sednice Studentskog parlamenta 
Filozofskog fakulteta 

 

Druga redovna sednica održana je 28.11.2014. Od 20 članova parlamenta bilo je 15 prisutnih, 
kao i student prodekan. Time je konstantovano da imamo kvorum.  

 

Dnevni red: 

1) Saopštenjeza Facebook 

2) Predstavničkotelozapregovore 

3) Projekat sa Pravnog fakulteta 

4) Novčani fond 

5) Klub studenata Filozofskog fakulteta 

6) Razno 

 

Saopštenje 

Konstantovano je da se saopštenja Parlamenta cenzurišu i ne dozvoljava se da budu postavljena 
na sajt. Ovakvo ponašanje nadležnih institucija se osuđuje. Stoga je odlučeno da studenti budu 
prvenstveno obaveštavani preko facebook-a. Sastavljeno je saopštenje za facebook grupu sledeće 
sadržine: „Na sednici Studentskog parlamenta došlo se do zaključka da metod blokiranja nastave 
polako počinje više da šteti studentima nego da koristi. Tako da apleujemo ukoliko se do kraja 
nedelje ne nađe adekvatno rešenje za studentske zahteve počne razmišljanje o drugačijoj metodi 
borbe. Studentski parlament predlaže da se na Zboru donese izlazna strategija jer vrednost ciljeva 
kojima težimo polako počinje da se izjednačava sa štetom koju ova metoda donosi. Treba imati u 



vidu da mnogi studeni ujedno plaćaju i smeštaj u Beogradu koji u najvećem broju slučajeva na 
mesečnom nivou prevazilazi troškove koje pojedine neprihvatljive mere Uprave nameću. Pošto 
blokada već predugo traje rešenja nema, a vrednost rezultata se umanjuje predlažemo izlaznu 
strategiju i dalji metod borbe: Predlažemo da se sistem Zbora i dalje nastavi      uz konstantno 
iniciranje pregovora sa nadležnim organima. Ovaj metod bi podsećao Upravu da i dalje nismo 
odustali od zahteva i da je svakodnevna blokada povučena jer smo odgovorni prema svima u 
ovoj Instituciji čiji je ugled ova situacija značajno narušila. Parlament osuđuje mere represije 
koje se koriste protiv studenata u protestu, kao i nespremnost Uprave fakulteta da reši situaciju 
nakon 48 dana blokade. Zbog svega ovoga smatramo da se od borbe za studentska prava ne treba 
odustati, čak naprotiv, ali da u datoj situaciji treba trezveno i realno razmišljati o svim 
nuspojavama koji ovaj metod nosi. Nismo za to da se borba studenata okonča samo pozivamo 
Zbor da u toku sledeće nedelje donese izlaznu strategiju koju smo predložili i što je moguće više 
umanji štetne posledice do kojih može doći. Ne želimo da budemo deo Pirove pobede i da na 
kraju naše borbe žrtva bude veća od onoga za šta smo se zajedno borili.“ 

 

Telo za pregovore 

    Odlučeno je da na pregovore sa Savetom ide nekoliko članova Parlamenta i nekoliko članova 
Zbora. 

Projekat za Nacionalni Univerzitet u Beogradu 

 Predsednica Parlamenta je iznela predlog učešća u projektu, koji je pokrenut na inicijativu 
dekana Pravnog fakulteta,ali ga realizuje Studentski parlament Pravnog fakulteta u saradnji sa 
parlamentima ostalih fakulteta Beogradskog univerziteta. Naime, suština projekta je podizanje 
svesti o značaju Beogradskog univerziteta, koji polako biva potisnut od strane kojekakvih 
privatnih fakulteta i univerziteta sumnjivog porekla. Jedna od ideja je da se ispred naziva 
Beogradski univerzitet umetne pridev nacionalni. Takođe,studenti će  organizovati manifestacije 
različitih tipova  u kojima će učešće uzeti i veliki broj prominentih javnih ličnosti. U isto vreme 
bi na svim fakultetima trebalo sprovesti peticiju čiji će rezultati biti prosleđeni nadleđnim 
organima. Jednoglasno je izglasano da uzmemo učešće u ovom projektu. 

Novčani fond 

   Dat je predlog da se napravi novčani fond koji će pomagati finansijski ugroženim studentima  i 
time im olakšali studiranje. S obzirom na to da Studentski parlament nema sopstveni račun, 
predloženo je da se novac prikuplja na računu kluba neke od studijskih grupa ili preko Saveza 
studenata, pri čemu će se strogo kontrolisati priliv novca..Novac bi se studentima mogao 
prebacivati na račun nemenjen za uplatu školarine, kako bismo bili sigurni da je on iskorišćen 
isključivo u te svrhe. Na sednici su se svi složili da je ovo dobar predlog i o njemu će se dodatno 
diskutovati u narednom periodu. 

Klub studenata 

Ana Radaković je iznela predlog da se formira klub studenata , koji bi mogao da ima neku formu 
kafića sa simboličnim cenama. U klubu bi se organizovala različita dešavanja poput studentskih 



žurki,promocija knjiga, svirki, prdstava...Zaključeno je da je dobra ideja i da bi trebalo spitati 
kakva je situacija sa nekadašnjom Industrijom. 

 

Zapisničar:                                              zapisnik odobrio: 
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